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 R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 

Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Fax : 0335/780051 

comunarebricea@yahoo.com 

   

 

Nr. 13 din 27.11.2020 

 

PROCES – VERBAL  

 

privind desfăşurarea şedinţei ordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 27 noiembrie 2020, ora 1300 

 

 

SECRETARUL GENERAL AL COMUNEI: 

 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 13 consilieri din 

13, care alcătuiesc Consiliul local al comunei Rebricea. Şedinţa se declară legal constituită. 

- Pune la dispoziţia consilierilor procesul-verbal încheiat în şedinţa anterioară, pentru a fi studiat,  

document care a fost pus la dispoziția consilierilor și prin mijloace electronice, după care, ulterior,  

va fi supus aprobării Consiliului local. 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - domnul consilier, ANTON GABRIEL dă citire: 

 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 419/19.11.2020 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă ordinară, pentru data de astăzi, 

27.11.2020, ora 1300 cu următoarea ordine de zi: 

 

-Aprobarea procesului verbal al ședinței ordinare a Consiliului local al comunei 

Rebricea din data de 16.11.2020. 

 

 

1. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului local 

Rebricea, în Consiliul de Administraţie al Şcolii Gimnaziale nr. 1, Sat Draxeni,  

pentru anul scolar 2020 – 2021. 

 

2. Proiect de hotărâre privind privind desemnarea persoanei care să reprezinte 

interesele UAT REBRICEA, în Adunarea Generală a Asociaţiei pentru Dezvoltare 

Intercomunitară a judeţului Vaslui. 

 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului de burse si cuantumul unei 

burse pentru elevii din învațămantul primar și gimnazial din Școala Gimnaziala 

nr.1, Sat Draxeni pentru anul scolar 2020-2021. 

 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare şi 

funcţionare al Consiliului local al comunei Rebricea, judetul Vaslui. 
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5. Proiect de hotărâre privind aprobarea „Programului de deszăpezire şi 

combatere a poleiului pe drumurile din administrarea comunei Rebricea, în 

perioada de iarnă, 1 noiembrie 2020 – 31 martie 2021”. 

 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuție al bugetului local, 

pentru trimestrul III, anul financiar 2020.  
 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general actualizat al 

obiectivului de investiţii „EXTINDERE RETELE DE ALIMENTARE CU APA SI 

CANALIZARE SAT DRAXENI, COMUNA REBRICEA, JUDETUL VASLUI”. 

 

 8. Proiect de hotărâre privind aprobarea solicitării de prelungire a scrisorii de 

garanție din partea FNGCIMM SA-IFN și plata comisionului de garantare, în 

vederea implementarii proiectului „MODERNIZARE DRUMURI AGRICOLE 

DE EXPLOATARE ÎN COMUNA REBRICEA, JUDEȚUL VASLUI”. 

 

  9. Interpelări și răspunsuri. 

 
Nemaifiind si alte propuneri se supune la vot ordinea de zi:  

 

    -  Cine este „pentru” ? 

  -  Cine este „contra” ? 

-  Cine se abţine ? 

 

În unanimitatea voturilor celor prezenti, ordinea de zi a fost aprobată. 

 

 

Înainte de începerea ședinței, domnul primar solicită prezentarea cu prioritate al proiectului de 

hotărîre cu nr. 8 al ordinii de zi, respectiv- aprobarea solicitării de prelungire a scrisorii de 

garanție din partea FNGCIMM SA-IFN și plata comisionului de garantare, în vederea 

implementarii proiectului „MODERNIZARE DRUMURI AGRICOLE DE EXPLOATARE ÎN 

COMUNA REBRICEA, JUDEȚUL VASLUI, având în vedere urgența adoptării proiectului și 

trimiterea hotărârii, având în vedere zilele libere ce urmează. 

 

Se supune la vot și se aprobă în unanimitate începerea ședinței cu punctul nr.8. 

 

 

1.  Se trece la punctul opt înscris pe ordinea de zi, şi ia cuvântul domnul primar, Radu 

Valerică pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind aprobarea solicitării de prelungire a 

scrisorii de garanție din partea FNGCIMM SA-IFN și plata comisionului de garantare, în 

vederea implementarii proiectului „MODERNIZARE DRUMURI AGRICOLE DE 

EXPLOATARE ÎN COMUNA REBRICEA, JUDEȚUL VASLUI”. 

 

Se ia act de raportul de AVIZARE FAVORABIL al Comisiei de activități economico-

financiare, agricultură, juridică și de disciplină la proiectul de hotărâre susmenționat. 

 

 

 

Nu sunt discuții la acest punct. 
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Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind aprobarea 

solicitării de prelungire a scrisorii de garanție din partea FNGCIMM SA-IFN și plata 

comisionului de garantare, în vederea implementarii proiectului „MODERNIZARE DRUMURI 

AGRICOLE DE EXPLOATARE ÎN COMUNA REBRICEA, JUDEȚUL VASLUI”. 

 

 

➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

În unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

2.  Se trece la cel de-al doilea proiect înscris pe ordinea de zi şi ia cuvântul domnul primar, 

Radu Valerică pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor 

Consiliului local Rebricea, în Consiliul de Administraţie al Şcolii Gimnaziale nr. 1, Sat Draxeni,  

pentru anul scolar 2020 – 2021. 

 

Se ia act de raportul de AVIZARE FAVORABIL al Comisiei de activități social-

culturale, culte, învățământ, sănătate și familie, protecție copii, tineret și sport la proiectul de 

hotărâre susmenționat. 

 

Discuții la acest punct: 

 

Domnul primar informează ca a lăsat la latitudinea comisiei de specialitate, numirea 

celor trei membri care să facă parte din Consiliul de Administrație al Scolii, aceasta 

nominalizând pe doamna Cojocea, doamna Ciobanu si domnul Morariu. 

Domnul Anton solicită ca unul dintre membri să fie din partea PNL-ului. 

Domnul consilier Dorin Mihăiță propune pe domnul Anton, membru in consiliul scolii. 

Doamna consilier Cojocea Dumitrita renunta la numirea dumneai și cedeaza locul 

domnului Anton. 

Se discută pe marginea avizelor comisiilor de specialitate, iar domnul consilier Nicu 

Doru dorește ca toti consilierii să fie consultați în toate proiectele indiferent de avize, deoarece 

avizele au caracter consultativ. 

 

Se supune la vot modificarea membrilor din consiliu numit de comisie si anume, 

numirea domnului Anton în Consiliul  de Administrație al Scolii, având în vedere discuțiile de 

mai sus,  și se aprobă cu unanimitate. 

 

 

Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind desemnarea 

reprezentanţilor Consiliului local Rebricea, în Consiliul de Administraţie al Şcolii Gimnaziale 

nr. 1, Sat Draxeni,  pentru anul scolar 2020 – 2021, în forma aprobată de consilieri. 

 

➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 

   -  Cine este „contra” ? 

    -  Cine se abţine ? 

 

În unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
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3.  Se trece la cel de-al treilea proiect înscris pe ordinea de zi şi ia cuvântul domnul primar, 

Radu Valerică pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind desemnarea persoanei care să 

reprezinte interesele UAT REBRICEA, în Adunarea Generală a Asociaţiei pentru Dezvoltare 

Intercomunitară a judeţului Vaslui. 
 

Se ia act de raportul de AVIZARE FAVORABIL al Comisiei de activități economico-

financiare, agricultură, juridică și de disciplină la proiectul de hotărâre susmenționat. 

 

Discuții la acest punct: nu sunt 

 

Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind desemnarea persoanei 

care să reprezinte interesele UAT REBRICEA, în Adunarea Generală a Asociaţiei pentru 

Dezvoltare Intercomunitară a judeţului Vaslui. 
 

➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 

   -  Cine este „contra” ? 

    -  Cine se abţine ? 

 

În unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

4.  Se trece la cel de-al patrulea proiect înscris pe ordinea de zi şi ia cuvântul domnul primar, 

Radu Valerică pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind aprobarea numărului de burse si 

cuantumul unei burse pentru elevii din învațămantul primar și gimnazial din Școala Gimnaziala 

nr.1, Sat Draxeni pentru anul scolar 2020-2021. 

 

Se ia act de raportul de AVIZARE FAVORABIL al Comisiei de activități social-

culturale, culte, învățământ, sănătate și familie, protecție copii, tineret și sport la proiectul de 

hotărâre susmenționat. 

 

Discuții la acest punct: 

Domnul consilier Anton Gabriel propune acordarea a 5 burse pentru performanță, în 

cunatum de 100 lei fiecare, pentru merite deosebite. 

Domnul primar propune domnului Anton, care este acum membru in Consiliul Scolii, să 

participe la o sedinta a consiliului de administratie a scolii, să propuna acordarea acestor burse 

de perfomanță, noi susținem această idee, venim în sprijinul ei, prin bugetarea sumei in buget, 

și după verificarea și incadrarea in criteriile prevazute de Ordinul MECTS nr.5576/2011 

privind aprobarea Criteriilor generale de acordare a burselor elevilor din invatamantul 

preuniversitar de stat, cu modificarile si completarile ulterioare, se va discuta in sedinta de 

consiliu local aprobarea unei hotărâri în acest sens, 

 

În legătură cu bursă pentru fiecare elev pe lună, pentru elevii din mediul rural care sunt 

scolarizați într-o altă localitate, respectiv pentru cei care vin de la Sasova la Rebricea, in adresa 

scolii se solicită 30 lei însa domnul primar si comisia de specialitate care a analizat acest 

proiect, a considerat ca aceasta sumă  ar trebui diminuată la 20 lei deoarece nu ar fi echitabil 

față de ceilalti copii, ținând cont de distanță si alte criterii de departajare. Domnul primar 

spune că dacă inițiativa lui nu este bună atunci domnii consilieri să aprobe cu 30 lei ca in 

solicitarea scolii. 

  

Doamna consilier Cojocea Dumitrița ridică problema microbuzului scolar. Ea consideră 

că nu este corect ca naveta copiilor, cu microbuzul, să se facă fără supraveghere și propune ca o 

persoană de la asistentă socială, din cadrul primăriei, sa ii suprevegheze zilnic. Ideea doamnei 

consilier nu este aprobată de colegi deoarece se consideră că părinții s-ar supăra daca altcineva 

ar face observații copiilor lor. 



 5 

Domnul primar menționează că acest microbuz este puțin cam aglomerat, copii nu sunt 

supravegheați si soferul nu poate să și conducă și să fie atent si la ei. 

 

Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind aprobarea 

numărului de burse si cuantumul unei burse pentru elevii din învațămantul primar și gimnazial 

din Școala Gimnaziala nr.1, Sat Draxeni pentru anul scolar 2020-2021, în forma propusă de 

inițiator, respectiv bursa pentru copii ce vin de la Sasova să fie in valoare de 20 lei. 

 

➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 

   -  Cine este „contra” ? 

    -  Cine se abţine ? 

 

În unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

 

5.  Se trece la cel de-al patrulea proiect înscris pe ordinea de zi şi ia cuvântul domnul primar, 

Radu Valerică pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 

organizare şi funcţionare al Consiliului local al comunei Rebricea, judetul Vaslui. 
 

Se ia act de rapoartele de AVIZARE FAVORABILE ale comisiilor la proiectul de 

hotărâre susmenționat. 

 

Discuții la acest punct: nu sunt 

 

Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind aprobarea 

Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului local al comunei Rebricea, judetul 

Vaslui. 

 

➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 

   -  Cine este „contra” ? 

    -  Cine se abţine ? 

 

În unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

6.  Se trece la cel de-al cincilea proiect înscris pe ordinea de zi şi ia cuvântul domnul primar, 

Radu Valerică pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind aprobarea „Programului de 

deszăpezire şi combatere a poleiului pe drumurile din administrarea comunei Rebricea, în 

perioada de iarnă, 1 noiembrie 2020 – 31 martie 2021”. 
 

Se ia act de raportul de AVIZARE FAVORABIL al Comisiei de muncă și protecție 

socială, amenajarea teritoriului și urbanism, protecția mediului și turism la proiectul de 

hotărâre susmenționat. 

 

Discuții la acest punct:  

Domnul viceprimar explică stadiul pregătirilor. 

Domnul consilier Anton întreabă dacă în Anexa nr. 2 este prins si drumul de la Chetroi 

iar domnul vice informează ca nu este prins, Există un singur buldo și dacă vin zăpezile acesta 

nu face față.  

Domnul Anton propune să se apeleze la oamenii care au utilaje, când situația este mai 

gravă și suntem depăsiti, și pentru asta să existe o facilitate fiscală, de exemplu 5% reducere la 

impozit. 
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Domnul viceprimar informează că și înainte se proceda la fel, domnul Scântee, domnul 

Coroi stiu asta pentru că se apela la ei si ajutau însă după ce s-a luat buldo, nu a mai fost cazul. 

Există și varianta apelării la o firmă autorizată, care să aiba autograter, freză și să se incheie 

un contract sau cei din comună, care au tractor si sunt și consilieri locali, să facă voluntariat și 

să ajute, dacă este cazul. 

Domnul primar spune că având în vedere că în ultima vreme nu a fost zăpadă, nu putem 

sti sigur în ce situații am putea fi, dar drumurile trebuie sa fie circulabile mereu, altfel cum am 

putea sa procedăm cu mașina de pompieri sau salvare, daca ar fi cazul? S-ar putea urmări și 

achizitionarea unui utilaj, pe fonduri europene, un autograter, un tractor, o mini freză, indică 

dumnealui și supune la vot acestă variantă, întreabă dacă membrii consiliului local ar fi de 

acord cu această variantă. 

Domnul primar spune că va apela la toti consilierii dacă va fi cazul, va pune și 

dumnealui la dispoziție tractorul. 

Se supune la vot completarea anexei nr. 1 la proiect cu încheierea unui contract cu o 

firma, cu sediul în comună, care să asigure deszapezirea în caz de blocaj. Domnul viveprimar 

se va ocupa de gasirea unei firme si de incheierea contractului iar termenii contractului vor fi 

supusi atentiei consiliului local.  

Se voteaza în unanimitate completarea anexei nr. 1 cu măsura încheierii unui contract în 

acest sens. 

 

Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind aprobarea 

„Programului de deszăpezire şi combatere a poleiului pe drumurile din administrarea comunei 

Rebricea, în perioada de iarnă, 1 noiembrie 2020 – 31 martie 2021. 

 

➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 

   -  Cine este „contra” ? 

    -  Cine se abţine ? 

 

În unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

7.  Se trece la cel de-al șaselea proiect înscris pe ordinea de zi şi ia cuvântul domnul primar, 

Radu Valerică pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind aprobarea contului de execuție al 

bugetului local, pentru trimestrul III, anul financiar 2020. 

 

Se ia act de rapoartele de AVIZARE FAVORABILE ale comisiilor la proiectul de 

hotărâre susmenționat. 

 

Discuții la acest punct: nu sunt 

 

Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind aprobarea 

contului de execuție al bugetului local, pentru trimestrul III, anul financiar 2020. 

 

➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 

   -  Cine este „contra” ? 

    -  Cine se abţine ? 

 

În unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

9.  Se trece la cel de-al șaptelea proiect înscris pe ordinea de zi şi ia cuvântul domnul primar, 

Radu Valerică pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind aprobarea devizului general 

actualizat al obiectivului de investiţii „EXTINDERE RETELE DE ALIMENTARE CU APA SI 

CANALIZARE SAT DRAXENI, COMUNA REBRICEA, JUDETUL VASLUI”. 
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Se ia act de raportul de AVIZARE FAVORABIL al Comisiei de activități economico-

financiare, agricultură, juridică și de disciplină la proiectul de hotărâre susmenționat. 

 

 

Discuții la acest punct:  

Domnul primar informează ca au fost discuții în cadrul comisiei de specialitate în 

legătura cu sumele devizului și aduce la cunoștința tuturor că între momentul scoaterii la 

licitație, semnarea contractului și prezent, au intervenit modificări legislative, creșterea 

salariului minim pe economie și atunci contractul se actualizează, de aici vine diferența. 

Proiectul este în executie, cu un stadiu de 80 % finalizare, mai este de făcut un tronson 

de aproximativ 70m, au fost făcute modificări, s-a ridicat ca si cotă, s-a ținut cont și de 

solicitarile oamenilor și au fost incluși și ei la canalizare. Au apărut probleme și s-a incercat 

rezolvarea lor, de exemplu, familia Ciobanu a dat o declarație de acceptare a dreptului de 

superficie pe o suprafața din terenul lor pentru a trece conducta. 

Au fost primite facturile de la Enel și urmează să plătim sumele. 

 

 

Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind aprobarea 

devizului general actualizat al obiectivului de investiţii „EXTINDERE RETELE DE 

ALIMENTARE CU APA SI CANALIZARE SAT DRAXENI, COMUNA REBRICEA, 

JUDETUL VASLUI”. 

Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 

   -  Cine este „contra” ? 

    -  Cine se abţine ? 

 

În unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

10. Interpelări și răspunsuri. 

Domnul primar solicită ajutorul consilierilor locali pentru a susține compartimenul de 

asistență socială, având în vedere că sunt multe femei abuzate, persoane bolnave care nu sunt 

susținute de familie, familii cu situație precară, și se impune ca fiecare consilier local să aducă la 

cunoștință compartimentului aceste probleme și să incercăm măcar rezolvarea parțială a 

acestor probleme. Se discută și despre ajutorul dat anual, în preajma sărbătorilor, persoanelor 

vulnerabile, cu atât mai mult în contextul actual ( covid). 

Domnul primar informează ca va fi o altă sedintă pe data de 8 decembrie, având ca 

proiect rectificarea bugetară. 

 

 Se supune la vot procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară:  

 

         -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), se aproba. 

 

 

           Se încheie ședința consiliului local din data de 27.11.2020. 

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,  SECRETAR GENERAL AL COMUNEI, 

          Consilier ANTON GABRIEL    Jrs. Adina Maftei 


